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EDITORIAL

E
El mes de juny és el mes de posar les 

notes, és el moment d’avaluar la feina 
feta, evidentment no estem parlant de 

qualificar un any acadèmic, estem valorant 
com hem resolt la temporada, quants dels 
objectius fixats hem complert i no tot són 
competicions esportives, també compten 
els objectius assolits en les seccions i en 
les diferents àrees del club.

Els títols aconseguits en hockey ja podem 
avançar que estan per sobre de la mitjana 
que és habitual en el nostre club, és cert 
que enguany no ens hem emportat cap 
gran premi, de Divisió d’Honor, és clar. 
El fet de defensar els dos grans títols, la 
Copa i la Lliga no ha estat suficient per 
contrarestar les ganes que ens tenen tots 
els rivals que ens converteixen en el rival 
a batre. No ha pogut ser, però per molt 
poquet, perdre la final de la Copa per shoot 
out’s i les semifinals de la F4 i les de l’EHL 
cal recordar el tòpic que diu que per perdre 
aquests partits s’hi ha d’arribar, i nosaltres 
hi hem sigut.

La Copa de la Reina va veure el nostre 
primer equip femení a dalt del podi, això 
sí que es mereix una bona nota. Una 
medalla de bronze molt merescuda i que 
confirmava la bona trajectòria en la lliga 
amb una sisena plaça per un equip que 
acabava d’ascendir.

Cal destacar i posar molt bona nota a 
l’àrea de formació. La Federació Espanyola 
organitza 12 campionats d’Espanya, herba 
i sala en les dues categories masculina i 
femenina per a infantils, cadets i juvenils. 
Dels 12 l’Atlètic n’hem guanyat 6 i en 
escriure aquest editorial el juvenil femení 
podria fer el setè. Això sí que ja seria per 
millorar la nota.
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I no ens deixarem uns altres campions 
d’Espanya, els nostres veterans +40, sembla 
que encara queda molta corda entre els 
menys joves.

Potser no es pot mesurar una temporada 
com fem amb el hockey en funció dels títols, 
quan arriben aquestes dates la celebració 
un any més del campionat d’Espanya Cadet 
de tennis per equips posa a prova una 
organització complexa que superem també 
amb bona nota, sense oblidar altres títols 
que van caient en categories de formació 
i sobretot la bona nota que ens posa la 
Federació Catalana de Tennis atorgant-nos 
el títol de Club d’Excel·lència.

La secció de pàdel segueix competint tant 
socialment com en l’àmbit federatiu en 
moltes categories i organitzant torneigs que 
omplen de bon ambient totes les pistes.

Com sempre també per aquestes dates 
estem a l’esper d’iniciar el Campus, una 
de les activitats de més èxit de l’Atlètic on 
centenars de nens i nenes gaudeixen de la 
primera part de les seves vacances.

Hem de recordar que un club com el 
nostre depèn de l’aigua en totes les seves 
activitats, hem resolt bé la piscina exterior 
que ja s’omple de socis per gaudir del sol 
i refrescar-se, però no estem regant la 
jardineria i hem hagut de rebaixar en molt 
l’aigua utilitzada per regar camps i pistes.

Les normes són cada vegada més estrictes 
i ens haurem d’anar adaptant i entendre 
que l’aigua és efectivament un bé escàs.

Malgrat tot, creiem que ens mereixem un 
excel·lent per tot plegat.

Que passeu unes bones vacances.
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Jordi Galí

ENTREVISTA

E Director de manteniment
 de l’Atlètic Terrassa

“42 anys treballant pel Club” 

Explica’ns, quants anys has treballat i 
portes de soci a L’Atlètic Terrassa?
Fa 42 anys que treballo al club. De soci 
no ho sé, però és curiós el fet que quan 
vaig néixer el meu pare ja em va fer soci, 
era com si ja s’ensumés que la meva vida 
estaria lligada al club.

Sens dubte, has de tenir moltes 
històries i records. Quin és el moment 
més memorable que has viscut durant 
el teu temps en el club?
Hi ha dos moments que són especials, el 
primer és quan el club em va premia amb 
el Vallhonrrat Trofeu amb una especial 
significació. El segon va ser l’organització 
del Champions Trophy, recordo que va ser 
esgotador, però la satisfacció després del 
campionat amb molt bona nota per part 
de la FIH, em va fer sentir especialment 
orgullós de l’Atlètic.

Explica’ns una mica sobre la teva 
trajectòria a L’Atlètic Terrassa. Quant 
temps has estat treballant en el club i 
quins rols has exercit ?
En un inici la meva trajectòria va està 
plenament lligada al vessant esportiu, 
vaig començar duent a terme diverses 
tasques al club, duia els programes de 
manteniment físic de tres grups al mateix 
temps que la secretaria esportiva de la 
secció de hockey. Després es va iniciar el 
projecte del Centre d’Iniciació Esportiva del 
que vaig ser el director i ho compaginava 
amb la formació física de l’escola de Tennis 
i algun equip de hockey. Posteriorment, la 
meva carrera professional es va orientar al 
món del manteniment i de les instal·lacions 
esportives, fins al dia d’avui.

Què et va motivar a unir-te al club i què 
t’ha mantingut compromès durant tots 
aquests anys? 
És una bona pregunta, quan jo era petit ja 
anava a la seu que el club tenia Terrassa 
al carrer del Vall a Terrassa. Després tinc 
el record amb el meu pare caminant entre 
camps d’oliveres pel que havien de ser 
les instal·lacions del Club a Can Salas, la 
meva família sempre va dur al cor el groc, 
i negre, des de molt petit recordo reunions 
a casa meva del meu pare amb molts dels 
que al llarg del temps han estat directius 
de les diferents seccions i juntes del club 
fins a altes hores de la nit. A banda aquí he 
conegut els que són els meus millors amics, 
també aquí els meus fills es varen formar 
i créixer en els valors del club. I finalment 
aquí vaig conèixer la que avui és la meva 
parella, persona amb la qual he compartit 
tot el bo i el dolent de la meva trajectòria 
professional. Per tant, si fas una ullada al 
passat la meva vida personal, i professional 
ha estat lligada de forma constant al club. 
Jo et diria que no sé si ha estat compromís 
sinó que la meva vida ha estat això, tenyida 
de groc i negre per tot arreu.

Com a director de manteniment, segu-
rament has tingut un paper fonamental 
en el manteniment i cura de les 
instal·lacions del club. Podries parlar-nos 
sobre alguns dels desafiaments que has 
enfrontat en aquest aspecte?
Jo et diria que el club com qualsevol 
empresa ha passat per a molts moments 
bons i de dolents, hi ha hagut etapes en 
què els recursos a implementar no eren 
problema i d’altres en què eren limitats. 
El que és complicat és com tirar endavant 
amb pocs recursos, és aleshores quan 
has de ser imaginatiu i has de convèncer 
als treballadors que depenen de tu que 
s’impliquin al màxim. Les organitzacions 
de diferents esdeveniments esportius de 
nivell, la crisi de 2008, les ventades, les 
inundacions, les sequeres, els dos anys 
de COVID són alguns dels escenaris que 
s’han hagut de gestionar 
com hem pogut i del que 
haver-ne sortit amb èxit 
em fa sentir especialment 
orgullós.

Durant el teu temps a 
l‘Atlètic Terrassa, quin ha 
estat el teu assoliment 
més destacat o del que et 
sents més orgullós/a?

Les diferents copes 
d’Europa i l’organització 
de la Champions Trophy 
en  l’àmbit organitzatiu. Pel 
que fa a les  instal·lacions, 
la construcció de la piscina 
coberta, la sala de fitness i 
el nou camp 2. Però penso 
que el més transcendent 
és sens dubte l’aposta per 

la sostenibilitat, la caldera de biomassa, la 
reconversió total de les lluminàries a leds 
i darrerament la implementació de pla-
ques fotovoltaiques, fan que l’Atlètic faci 
un pas endavant pel consum responsable 
d’energies netes.

Quan marxis del Club. Hi haurà alguna 
cosa en particular que trobaràs a faltar 
del treball en el club?
Sí, sens dubte serà un escenari nou en la 
meva vida, però a banda de l’amistat dels 
meus companys, directors, administratius, 
etc. He conviscut cada dia amb un grup 
de treballadors que penso és just posar en 
valor i que pel que m’han ajudat trobaré a 
faltar cada dia, aquests són la brigada de 
manteniment. Sempre he dit que són les 
rodes del cotxe i que sense ells el club no 
podria funcionar.

L’Atlètic Terrassa és un club amb una 
rica història i tradició. Podries compartir 
alguna anècdota o moment especial que 
hagis viscut durant el teu temps en el 
club?

Recordo de forma especial la inauguració 
de l’edifici de vestuaris l’any 1995 pel Jordi 
Pujol, a l’hora del discurs els tècnics no 
havien connectat l’equip de so. Recordo 
que vaig haver d’agafar els cables amb les 
mans des de dins l’armari i embornar-los 
mentre parlava el president.

Tens algun projecte o somni que hagis 
deixat pendent durant el teu temps a 
L’Atlètic Terrassa?
Sens dubte a banda d’organitzar bé tota 
la zona de magatzematge, Poder fer una 
bona gestió de l’aigua i estudiar sistemes 
per retenir-la i aprofitar-la crec que si volem 
un club verd és important tenir garantit el 
seu subministrament.

Quins plans tens per al futur o com 
planeges mantenir-te involucrat en el 
món de l’hockey un cop acabi la teva 
etapa al club?
M’agradaria poder dedicar-me a estudiar 
i aprofundir en temes que sempre m’han 
agradat, d’aquí a un temps de segur 
tornaré d’una manera o altra.

Finalment, com t’agradaria 
que et recordessin en el club? 
Hi ha algun missatge que 
t’agradaria enviar als teus 
col·legues, socis i aficionats 
de l’Atlètic Terrassa?

M’agradaria que els socis/es, 
companys/es i directius em re-
cordessin com una peça més de 
l’engranatge que ha col·laborat 
a fer el club gran, com és ara. 
I sí, m’agradaria traslladar un 
missatge d’agraïment a tothom 
per la col·laboració qu  e he re-
but. 
Sempre he pensat que un club 
no són les instal·lacions sinó les 
persones que fan que funcioni 
cada dia. Per finalitzar demanar 
disculpes si alguna vegada no 
he estat a l’altura o he pogut 
ofendre algú.I

                

la brigada de 
manteniment:Sempre 
he dit que són les rodes 
del cotxe i que sense 
ells el club no podria 
funcionar.

aquí he conegut 
els que són els 
meus millors amics, 
també aquí els 
meus fills es varen 
formar i créixer en 
els valors del club.

L’equip de manteniment al complet juntament amb el Jordi Galí
Foto: Atlètic 

Jordi Galí jugant a un partit de hockey 
Autor: ATHC

La llicència de la Real Federació Espanyola de quan el Jordi era juvenil
Foto: Atlètic 

Visca l’Atlètic!!!!
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BREU
L’equip DHM ha rebut 
el premi al millor equip a la 
Gala de l’Esport 2022!

CLUB

APM i L’Atlètic Terrassa: 
un divertit reportatge sobre el hockey!

En un dia de primavera, el club es 
trobava en plena eufòria. L’equip havia 
rebut un correu electrònic de TV3, per 

a protagonitzar un reportatge divertit per al 
popular programa APM (Alguna Pregunta 
Més), conegut pel seu estil humorístic i 
la seva habilitat per a trobar el còmic en 
situacions quotidianes.

L’ambient en el club era d’expectació i 
emoció mentre els jugadors/es i l’staff que 
es preparaven per al que prometia ser una 
experiència única. Les càmeres de TV3 van 
arribar al Josep Marquès, capturant l’energia 
i la companyonia que envoltava a l’equip. Era 
evident que els jugadors/es estaven decidits 
a gaudir del moment i mostrar la seva passió 
per l’esport. 

La reportera de la secció de ‘’Catalunya on 
Falla’’ de l’APM, Nerea Sanfe, amb el seu 
característic sentit de l’humor, es va unir a 
l’Atlètic Terrassa en el terreny de joc. Es va 
assegurar que tots/es ens divertíssim mentre 
gravàvem el reportatge. Des del principi, va 
quedar clar que la missió principal era fer 
riure al públic.

El reportatge es va dividir en dos blocs, 
en el qual, el primer es van fer entrevistes 
i gravacions personals a cada jugador/a 
i entradors/es, on van participar el Pol 
Albericio, Marc Sallés, Clara Barba, Sílvia 
Bonastre i el Gerard Carrera. En el segon 
bloc, més d’acció, van ensenyar a la 
reportera aspectes essencials del món de 
l’hoquei i la van portar al terreny de joc.

REDACCIÓ

Entre les accions més còmiques, el nostre 
porter Gerard Carreras va ensenyar a la 
Nerea a vestir-se amb les proteccions de 
portera, i com deia el Gerard ‘’A matar la 
bola’’. La Clara Barba li va ensenyar a fer uns 
toques amb l’stick i com ha d’anar vestida 
i protegida com a jugadora en un partit 
oficial. Un altre moment memorable va ser 
quan la presentadora es va ficar al terreny 
de joc fent de portera i va intentar parar-se 
els gols de la Clara Barba i el Marc Sallés. 

La complicitat entre els jugadors i jugadores 
i l’equip de l’APM va ser innegable. Les 
pauses entre vídeos s’omplien d’acudits i 
anècdotes.

A mesura que avançava l’enregistrament, 
ens adonàvem que aquest reportatge no 
sols era una oportunitat per a mostrar el 
nostre esport al públic, sinó també una 
manera de destacar l’esperit positiu i el bon 
humor que caracteritza els nostres colors. 
Es va convertir en una representació de 
la passió per l’hoquei herba, però també 
de l’alegria i l’equip, la companyonia i el 
respecte que es respira al club.

Després de diverses hores d’enregistrament 
i una infinitat de moments còmics, el 
reportatge va arribar a la seva fi. L’Atlètic 
Terrassa es va acomiadar l’equip de TV3 
amb somriures i agraïments, conscients 
que havien viscut una experiència única i 
emocionant per tenir-la en el record.I

Data: 25 de maig de 2023

L’Atlètic Terrassa Hockey Club -
Va rebre el premi a millor equip 
gràcies al campionat de la Lliga 
masculina de hockey sobre herba. 
Marc Sallés recull el trofeu.I

Marc Sallés recollint el premi a la Gala 
de l’Esport del Diari i l’Ajuntament de 
Terrassa. Foto: Atlètic 

Els nostres jugadors/es amb l’equip de gravació de l’APM
Foto: Atlètic 

Gerard Carrera amb la reportera Nerea 
Sanfe de la secció Catalunya on Falla de 
l’APM vestida de portera. Foto: Atlètic 

El 
reportatge 
va ser 
transmès 
a TV3  l’1 
de juny del 
2023 
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La Copa del Rei es va disputar enguany 
a les instal·lacions del Club de Campo 
de Madrid del 24 al 26 de març i els 

nostres rivals van ser ni menys que contra 
Polo, Egara i l’equip amfitrió, el Club de 
Campo.

Els quarts de final conta el Polo es 
presentaven com una repetició de la final 
de l’anterior edició. Ben aviat, al minut 6, 
un fort xut creuat de Xavi Castelló des de la 
dreta de l’àrea feia avançar en el marcador 
als de Can Salas, i abans d’acabar el primer 
quart, una acció de penal córner executat a 
la perfecció per Pepe Cunill feia que l’Atlètic 
ampliés el seu avantatge. Quatre minuts 
abans de la mitja part, el Polo retallava 
distàncies amb un gol de jugada.

A la segona part, tot i que ambdós equips 
van gaudir de diverses ocasions el marcador 

HOCKEY

Copa del Rei, els “shoot-outs” 
ens deixen sense copa

REDACCIÓ

L’equip DHM amb la medalla de plata a les instal·lacions del Club de Campo
Foto: Atlètic 

Dos de dos
Marc Sallés, juntament amb Roc Oliva 
que es retiraria ara si de forma definitiva, 
van ser els encarregats d’aixecar la vint-
i-dosena lliga sota el cel de Madrid i 
completant un doblet històric.I  

The Premium 
Beef: 
Carns selectes 
d’importació 
directament a 
casa teva 

Som una empresa amb més de 15 anys d’experiència en el 
món de la importació de carns d’arreu del món. En aquest 
moment, tot i que sabem que actualment hi ha una tendència 
a disminuir el consum de carns a les nostres dietes, val la 
pena tenir en compte, que al menys la que consumim sigui 
de primeríssima qualitat. És per aquesta raó, que neix la 
nostra empresa The Premium Beef amb la  botiga online 
www.thepremiumbeef.com 

The Premium Beef va néixer amb l’objectiu de seleccionar 
rigorosament, importar i oferir les millors carns de vedella 
del món a casa nostra. Importem carns de diferents països 
com ara Japó (Wagyu), Estats Units, Canadà, Uruguai i 
Austràlia.

En aquest moment ja són diversos els restaurants d’alta 
gamma, els que han posat la confiança en la vedella 
d’importació per la seva alta qualitat.

Ara teniu l’oportunitat des de la nostra web 
www.thepremiumbeef.com de fer les comandes 

amb el segell “The Premium Beef” amb més facilitat, 
i així rebre-les directament a casa vostra.

A la nostra web tant trobareu peces senceres com porcions 
de diferents gramatges per a un consum familiar. Gràcies al 
fet que importem nosaltres mateixos directament la peça 
sencera, us podem oferir una gamma amplia de talls: llom 
baix, llom alt, filet, culata,...

També teniu l’oportunitat de degustar les nostres 
hamburgueses que són 100% vedella americana, sense 
additius ni conservants.

Feu les vostres comandes 
d’una manera còmode 

i senzilla seguint els passos que 
s’indiquen a la mateixa web. 

En un màxim de 48 hores podreu 
tenir a casa la comanda per a fer 

un extraordinari àpat.

The Premium Beef és un nou 
concepte per apropar aquestes 
carns selectes d’arreu del món 

a casa vostra!

no es va moure i l’Atlètic passava un any 
més a semifinals.

El partit de semifinals ens va portar un 
sempre interessant Atlètic-Egara. Igual que 
el dia anterior l’Atlètic es va avançar aviat 
en el marcador. Va ser en una acció de 
penal-córner al minut 5 de partit executat 
amb la potència a què ens té acostumats 
l’internacional Pau Cunill. Tot i la intensitat 
del partit i les ocasions generades per 
ambdós costats, el resultat es va mantenir 
fins a la mitja part.

A la represa el joc va continuar viu i vistós, i 
no va ser fins a les acaballes del tercer quart 
que novament amb una acció de penal-cór-
ner, aquesta vegada Pepe Cunill, va aconse-
guir foradar la porteria d’Albert Pérez, fent 
pujar el definitiu 2 a 0 al marcador que do-
naria el passi a la final al conjunt groc.

El darrer partit, que decidiria el campió de 
copa, es va jugar diumenge a dos quarts de 
tres del migdia, sota un sol imponent, contra 
un Club de Campo que, a més de jugar a 
casa, havia tingut un camí relativament 
més plàcid per arribar a la final. La cosa 
no podia començar pitjor quan al minut 
5 l’Atlètic perdia per lesió Marc Vizcaino, 
l’equip es va saber sobreposar a les 
adversitats bàsicament de desgast físic i va 
plantar cara a un combatiu Club de Campo.

L’empat a zero final, va conduir el partit 
cap a la loteria dels shoot outs que 
aquesta vegada van caure a favor de 
l’equip madrileny, impedint així que l’Atlètic 
pogués alçar el que hauria estat del seu 17è 
títol de copa.I
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parar, que avançava el quadre groc i negre 
en el marcador.

La persistència belga, però, va trobar la 
seva recompensa al començament del 
segon quart empatant el partit i en el 
minut 7 de l’últim quart Antoine Kina 
avançava el seu equip al marcador, però 
quan només quedaven quatre minuts per 
la conclusió, Pol Cabré rematava al fons de 
la porteria aconseguint l’empat final a dos 
gols que forçava la tanda de shoot outs.

En l’1 contra 1 dels shoot outs, els gols de 
Quim Malgosa, Pepe Cunill i Jordi Bonastre, 
combinats amb l’excel·lent actuació de 
Marc Calzada van donar el bitllet per 
disputar les semifinals al nostre equip.

Quadre de luxe a les semifinals, 
on arribaven els quatre vigents 
campions de les lligues holandesa, 

belga, alemanya i espanyola.El rival a 
semis era el Rot Weis Köln alemany. 

Primer quart per intentar controlar la 
situació, pintava força bé, i més quan al 
minut 5 del segon quart Pepe Cunill rebia 
un flick mil·limètric de Jordi Bonastre dins 
l’àrea 0Primer una excel·lent execució de 
penal-córner de Pepe Cunill i un minut 
després un gran remat de Xavi Castelló 
després d’un centre per la dreta, van 
significar l’empat a tres gols que forçava la 
tanda de shoot outs.

Una tanda de shoot outs que començaria 
amb una doble ruleta de Quim Malgosa 
que deixava assegut al millor porter de 
món, malgrat tot, al final un 3-4 pels 
alemanys que ens apartava definitivament 
a l’Atlètic de la gran final somiada.

L’Atlètic acabava la seva participació a 
l’EHL enfrontant-se al vigent campió de 
la lliga belga. El 3 a 0 favorable a l’equip 
de la capital belga no reflecteix la realitat 
del joc dels dos equips, molt més igualada, 
però sí l’efectivitat en els llançaments de 
penal córner.

L’internacional belga Tanguy Cosins, espe-
cialista en aquest tipus de llançaments, va 
materialitzar des de punta d’àrea els tres 
gols del seu equip i el premi de consolació, 
en forma de medalla de bronze, se la va 
acabar penjant el conjunt belga.I 

Per tercer any consecutiu l’Atlètic 
posava direcció als Països Baixos 
per disputar la lliga europea de 

hockey al Wagener Stadium, a la localitat 
d’Amstelveen.

L’atlètic, com a campió de la final a 
quatre de la lliga 21-22, estava classificat 
directament per als quarts de final. El 
sorteig el va emparellar amb el conjunt 
belga del Gantoise, sots campió de la seva 
lliga l’any anterior.

Un rival molt difícil, ple d’internacionals 
que des d’un bon inici va posar setge 
a la porteria de Marc Calzada però a les 
acaballes del primer quart, i després 
d’una magnífica conducció de Marc 
Escudé, aquest feia una passada vertical 
a l’àrea on Joan Tarrés recollia una bola 
lleugerament elevada per Xavi Castelló 
i etzibava un potent xut, impossible de 

REDACCIÓ

HOCKEY

EHL, un altre cop entre 
els millors d’Europa

L’equip s’abraça en un partit de lliga 
regular.
Foto: Jordi Gestí

Barutel i Sallés en una acció amb  Malherbe Samuel del Royal Racing Club de Bruxelles al terra.
Foto: EHL

Dalmases i Cunill lluitant contra el belga, Wegnez.
Foto: EHL

Divisió d’Honor masculí
Subcampions de la lliga regular

L’Atlètic començava la lliga 22-23 com 
el gran rival a batre, amb l’etiqueta de 
favorit, un atribut del tot inevitable 

després d’haver-se proclamat campió del 
doblet la temporada anterior.

La primera volta es presentava complicada, 
amb un calendari capritxós amb 4 sortides 
consecutives a terreny contrari, Canàries, 
Bilbao, Madrid i Les Pedritxes.

La segona part de la primera volta va 
seguir plantejant partits travats i on l’equip 
no acabava de trobar la frescor desitjada 
en el seu joc, encaixant gols als últims 
segons dels partits que ens enfrontaven a 
la catedral contra Club de Campo i Egara 
que transformaven els resultats en derrota 
i empat. 

Així s’acabava la primera volta en una 
tercera posició a sis punts del líder que 
classificava l’equip, un any més, per la 
Copa del Rei.

El primer partit de la segona volta ja ens 
mostrava que l’equip havia fet una passa 
endavant. La victòria contra el Polo a 
l’Eduardo Dualde va ser el primer de molts 
enfrontaments que es comptabilitzarien 
per victòries. Només una desgraciada 
derrota contra el Tenis a camp contrari i un 

REDACCIÓ

Partit de l’Atlètic vs. Polo a l’Estadi Martí Colomer.
Foto: RFEH

Final 4, un mal partit ens deixa fora de la final

Amb la segona posició assolida a 
la lliga regular, l’Atlètic jugaria la 
semifinal contra el RC Polo, que 

havia quedat classificat en tercera posició 
a un punt dels grocs.

Jugat en un estadi Martí Colomer ple a 
vessar d’incondicionals grocs, el partit 
va començar molt bé pels interessos del 
primer equip, que veia com un gol de Pol 
Cabré i un altre de Marc Escudé permetien 
arribar al descans amb un avantatge de 
dos gols.

A la represa, dos gols del Polo van portar el 
marcador a l’empat.
Quan tot semblava indicar que l’accés a 
la final es resoldria a la tanda de shoot-
outs, Guillermo Fortuño es va inventar 
una internada a l’àrea de l’Atlètic que 
va culminar amb un xut de revés que 
acabava, alhora, al fons de la porteria de 
Marc Calzada i amb la il·lusió de tots els 
seguidors de l’Atlètic que seguien el partit 
tant des del camp com a través de la 
retransmissió televisiva.I 

REDACCIÓ

empat contra el Club de Campo a Madrid 
van impedir a l’equip sumar tots els punts 
disputats. Menció especial a l’espectacular 
victòria per 4 gols a 0 al Pla del Bon Aire 
contra l’etern rival.

L’equip acabava la lliga regular en segona 
posició a només dos punts del Club de Campo.I 
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Copa de la Reina: Medalla 
de bronze que defineix 
una gran temporada

S’havia complert un dels grans objectius de la temporada, el 
nostre primer equip femení es classificava per disputar la Copa 
de la Reina.

Amb tota la il·lusió del món, tot l’equip i l’staff marxaven cap a 
Madrid per jugar la competició del KO. 

Un objectiu que l’equip s’havia plantejat des del començament com 
a molt desitjat. S’estava fent una molt bona temporada amb bons 
resultats i això permetia afrontar la competició com un gran repte 
il·lusionant.El sorteig ens havia aparellat amb el Club Egara que 
estava fent una gran temporada.

El primer partit, divendres 24 al migdia, era un derbi en tota regla! 
El partit va acabar amb un empat que podríem considerar de just 
malgrat les ocasions que hi va haver per les dues bandes i el 0 a 0 
final ens va conduir als shoot outs. 

El 2 a 1 final va donar la victòria a les nostres, cal destacar la gran 
actuació de la nostra portera Clara Pérez que va aturar gairebé 
tots els shoot outs i això va desfermar una gran alegria entre tots 
els grocs que estaven al Club de Campo. Ni els nervis, ni algunes 
decisions arbitrals van evitar el passi a semifinals.

El Polo va ser el rival, un gran equip que al final es va proclamar 
campió, les nostres jugadores van plantar cara, però no va ser 
possible, la baixa per injusta sanció de la Núria Carles també va 
perjudicar el nostre equip. El resultat final de 3 a 0 va ser inapel·lable.
No es podia marxar de Madrid sense una medalla. El diumenge es 
va plantejar el 3r i 4t lloc amb la Reial Societat com la nostra gran 
final. Un gran partit del nostre equip, superior a la Real va quedar 
demostrat amb el 2 a 0 final que valia una medalla de bronze. Un 
bronze que per tot l’equip va ser el premi a l’esforç i a la feina dels 
darrers anys, sense oblidar que veníem de jugar i guanyar d’una 
categoria inferior. Un bronze de tots els grocs i grogues: dels que 
ara formen part de l’equip, com de la resta que han treballat perquè 
tinguem un equip de divisió d’honor femení a la màxima categoria i 
amb un creixement exponencial.

Per fi vam poder veure després de molts anys un equip groc i 
negre a dalt del podi, amb alegria i també alguna llàgrima, un premi 
merescut per l’esforç, la tenacitat, la il·lusió de tots i totes les que 
portem el color groc al cor.I

REDACCIÓ

El nostre DHF al Club de Campo amb la medalla de bronze.
Foto: Atlètic 

Atlètic Divisió d’Honor femení 
Sisè lloc a la Lliga Iberdrola, 
un èxit per somiar.

No oblidem que era el retorn a la màxima categoria després 
d’aconseguir brillantment l’ascens la passada temporada. La 
il·lusió que Jordi Carrera transmetia a les seves jugadores 

anava arrelant en totes les noies. La base de l’equip ja era força 
bona, joventut, bona tècnica, però s’estava treballant per millorar 
la plantilla i això es va aconseguir.

La incorporació de la Clara Pérez a la porteria va ser la primera gran 
notícia de la temporada que va animar molt l’equip, malgrat que 
venia de fer una temporada de jugadora de camp, tothom sabia 
de la seva categoria com a portera i en disposar d’un entrenador 
de porters com el Jaume Borràs la va acabar de decidir per venir a 
l’Atlètic. Efectivament, la Clara ha estat una garantia a la porteria.
Va entrar també al primer equip la Mar Sola que per ser el seu 
primer any a divisió d’honor ha rendit a un grandíssim nivell i 
també la Jordina Gibert que doblava amb l’equip juvenil.Recuperar 
l’Ester Clotet ha estat una gran sort per l’equip, després de les 
seves estades als Estats Units i a Bèlgica ha aportat una gran 
experiència.

A la segona volta el retorn de Hanna Badia que havia marxat 
d’Erasmus es converteix en el millor fitxatge d’hivern.També a 
la primera volta l’equip va comptar amb la jugadora procedent 
de Nova Zelanda, Tayla White i a la segona volta es va produir 
una última incorporació, la Yiyo Suárez que va aportar veterania i 
experiència en el tram final de la lliga.

Aconseguir la medalla de plata al Campionat de Catalunya de Sala 
ja va ser la primera alegria que ens va donar l’equip.La sisena 
plaça final premia una lliga força regular, fent els punts que s’han 
de fer amb equips del mateix nivell i competint clarament contra 
els equips considerats top de la lliga actuals.Podem destacar els 
resultats obtinguts contra el Polo, un dels favorits, guanyant-li els 
dos partits.

Quedar per davant d’una Real Sociedad i del Complutense demostra 
el nivell assolit i dona moltes esperances de cara a futur atesa 
l’estructura de l’equip actual i poder reincorporar una jugadora tan 
important i de futur com la Clara Badia, sense oblidar, parlant de 
futur la Cara Barba que acaba de rebre de la Federació Catalana el 
premi a la millor promesa de la temporada, també cal destacar que 
la nostra entrenadora Sílvia Bonastre va rebre la insígnia d’or.’’

Estem fent un equip per començar a somiar.I

REDACCIÓ

El tècnic Carrera dirigint al seu equip en un partit.
Foto: Jordi Gestí
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Si hem de buscar una 
paraula que resumeixi 
aquesta temporada 2022-

23 és la paraula èxit, malgrat 
no haver aixecat cap copa. El 
primer objectiu era estar entre 
els 4 millors.  
Van anar passant les setmanes 
i els resultats ens eren molt 
favorables. D’entrada tot i no 
acabar de trobar-nos còmodes 
dins el camp, anàvem sumant.

A la segona volta les coses van 
començar a canviar: volíem 
i podíem arribar el més amunt possible. 
Teníem a tocar la Final 4 i de cop, totes 
vam començar a creure’ns que era possible 
guanyar la lliga. Tot i així, després d’una 
temporada tan i tan llarga, l’equip va 
passar per un tram final de la temporada 
on no aconseguíem les victòries esperades.  
No obstant, acabem la lliga regular com 
a campiones, és a dir, un equip de Divisió 
d’Honor A, però això no era suficient per 
aixecar la Copa. 

mobilitzat per veure el Vallès 
femení jugar la Final 4 de DHB. 
Aquest moment va ser dels més 
espectaculars que hem viscut 
mai i mai podrem agrair prou 
el suport i l’energia que ens va 
regalar l’afició. Després de la gran 
batalla contra el FC Barcelona 
que ens donava el pas a la final, 
vam veure com se’ns escapava 
la Copa que tant havíem somiat 
enfront el Jolaseta. Va ser una 
derrota molt dura perquè sabíem 
que ens la mereixíem i que érem 
dignes d’aixecar-la, però també 

ho era el rival. Tot i així, tanquem una 
temporada d’èxit pel filial femení del club. 

Acomiadem a 3 grans jugadores a qui 
trobarem molt a faltar pel seu gran pes dins 
l’equip: Ivet Honorato, Elena Malgosa i Clara 
Martí. Però encarem la propera temporada 
amb un objectiu claríssim i molt conscients 
de que haurem de treballar i seguir creixent 
més que mai si volem aixecar La copa.I

Ens trobem davant d’uns quarts de final 
com a favorites contra el Júnior FC, 8è 
classificat de la lliga regular, qui ens posa 
les coses difícils i ens obliga a jugar els 3 
partits classificatoris prenent consciència 
real de que aconseguir el títol no ens seria 
gens fàcil. Després de celebrar el pas a la 
Final 4 posant en valor tot l’esforç que s’ha 
fet fins ara i el gran suport de l’afició, ens 
trobem al millor moment de l’any, davant 
d’un estadi ple de grogues i grocs que s’han 

HOCKEY

Vallès DHBF: subcampiones d’Espanya
Gemma Cirera

El Vallès femení amb la medalla de subcampiones d’Espanya 
a l’Estadi Martí Colomer. Foto: RFEH

Clara Badia 
Després de l’estada Alemanya la Clara 
es reincorpora al primer equip femení.

Clara Barba  
recollint el premi de millor jugadora 
promesa de la temporada que reafirma 
la línia ascendent de la nostra jugadora 
del primer equip que l’ha portat a la 
selecció nacional

Sílvia Bonastre 
Recollint la insíginia d’or a la Federació 
Catalana, per la seva dedicació al 
hockey femení.

3 noms propis de Divisió d’Honor Femení
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Aquest any ha sigut una gran temporada per part de tot 
l’equip,  s’han assolit molts objectius, però se’ns ha 
escapat el més important però també el més ambiciós, 

classificar-nos per la Final 4.

Aquest equip, però, ha complert perfectament els objectius que 
se li demanen com a segon equip de tot el club atesa la categoria 
que juguen, maduració, adaptació, creixement i treball. En resum, 
un any de formació intensiva tant tècnicament, físicament com 
mentalment.

Com cada any al Vallès comença la temporada amb modificacions 
importants i nombroses a la plantilla respecte de la temporada 
anterior, això obliga a passar primer per una intensiva fase 
d’adaptació. Tenim la sort que els jugadors quan arriben al Vallès 
tenen moltes ganes d’aprenentatge i competició enorme i ho 
donen tot per aconseguir els objectius col·lectius i individuals 
que els hi marquen.

Ha sigut una temporada de molt esforç, partits vibrants i grans 
emocions, en resum una temporada per valorar i recordar 
sempre.

Els germans Lis, com a entrenadors 
d’aquest equip en poden estar 
ben orgullosos i satisfets de la 
progressió dels jugadors, dels 
objectius assolits i dels resultats 
obtinguts. Els creixements dels 
jugadors ha sigut notori i el 
principal objectiu és formar-los 
per com diuen per “fer-los volar 
del niu” I

HOCKEY

VALLÈS DHB: 
Una gran temporada 
sense premi.

REDACCIÓ

L’equip Vallès masculí en un partit de la lliga regular. 
Foto: Jordi Gestí

PRIMERA MASCULINA 
Quatre equips en competició!

La temporada 22/23 de primera catalana masculí, inicia amb 
quatre equips de la casa després de l’ascens de l’ATHC 1952 
(autoanomenat Rusc) que juntament amb el RC Polo som els 

clubs amb més equips de primera a la lliga catalana. 

Cada equip inicia la temporada amb els seus objectius particulars, 
en el grup B, el Can Salas, tot i que la primera volta no es pot 
considerar bona, després d’incorporacions clau i una bona 
dinàmica l’equip es queda a les portes del play-off amb una 5a 
posició que deixa l’equip pràcticament salvat però sense opcions 
de guanyar la lliga. Prova del bon canvi de rumb de l’equip és la 
primera posició al Grup 2 de la lliga.

En el grup A trobem l’anteriorment esmentat el Rusc, recentment 
ascendit amb l’objectiu de mantenir l’equip a la màxima categoria 
catalana, amb una gran solvència l’equip es defensa contra tots els 
rivals i aconsegueix una sisena plaça on encarrila la permanència.
L’Atlètic i el Vallès de Primera, van iniciar de la millor manera, ja 
que van quedar segons i primers de la lliga regular respectivament, 
i aquest últim amb una menció especial, ja que aconsegueix la 
primera plaça de forma invicte. L’Atlètic cau a primera ronda 
del play-off contra el Matadepera 88, per altra banda, el Vallès 
supera l’Egara 35 a quarts i es queda a les portes de la final 
després de perdre per 3-2 davant del Rimas, els nostres nois, 
però aconsegueixen la medalla de bronze després d’un gran partit 
contra el Matadepera 88.

Gran temporada dels nostres equips de primera catalana masculina. 
Només ens queda que felicitar a tots els jugadors i el seu staff.
                                                                                   Bona feina!I

REDACCIÓ

Foto adalt esquerra:
Equip Atlètic 52.
Foto baix esquerra:
Equip Can Salas 1a
Autor: ATHC

Foto adalt dreta:
Equip Atlètic 1a
Foto baix dreta:
Equip Vallès 1a
Autor: ATHC
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Equip 2a masculí
Foto: Atlètic

Atlètic segona masculí
Objectiu complert 
en l’adéu de Pol 
Gibert

Després d’assolir el títol de lliga 
la temporada 21-22, l’objectiu 
principal d’aquesta era entrar a la 

final 4 per tornar a lluitar pel títol.

Malauradament l’objectiu no es va poder 
aconseguir, ja que el nivell de la lliga va 
augmentar considerablement amb la 
presència de jugadors ex-olímpics i ex-
divisió d’honor. 

Vistes les dificultats l’objectiu va passar a 
poder mantenir la categoria i quedar entre 
els 5 primers.

Finalment aquest Atlètic de segona ha 
complert les expectatives aconseguint la 
cinquena posició i seguint a la mateixa 
categoria la temporada que ve.I

REDACCIÓ

Passadís Pol Gibert
Foto: Atlètic

Vallès 2a: No cal 
guanyar títols per 
valorar una gran 
temporada.

Reunir jugadors d’una de les millors 
èpoques que ha viscut el hockey groc 
i negre en la seva història, ha estat 

per aquest equip, el gran èxit d’aquest 
any. La suma de tots, ha permès fins i tot, 
arribar a la final del campionat que es va 
perdre per “shoot-outs” contra el Línia 22.

La lliga de segona, ha canviat molt. S’ha 
convertit en una lliga amb bons equips, 
molt competitius i físics. Sumar punts no 
és gens fàcil i cal aplicar-se i competir fort 
per guanyar partits. 

L’edat no perdona diuen..., ja que en el 
cas d’aquest equip, la veterania i les hores 
de hockey acumulades als seus sticks, els 
ha permès ser un dels millors equips del 
campionat d’enguany. 

Pau Carbó, el capità del Vallès de 2a, 
reconeix que poder jugar al costat de 
jugadors que han estat olímpics i que 
han jugat molts anys als primers equips 
de la casa, és una sort i sobretot un 
aprenentatge constant. La figura de Jordi 
Barrio com entrenador i Xixu Cervelló com 
a delegat, han estat molt importants per 
dirigir i organitzar un equip amb tants 
jugadors i caràcters diferents.

L’objectiu de l’any que vé? Seguir gaudint 
de l’esport i els valors que ens uneixen... 

ah! ... i guanyar la lliga.I

REDACCIÓ

L’equip de Vallès 2a a La Catedral.
Foto: Atlètic

BREU

L ’equip del Can Salas de segona 
s’ha proclamat campió de 
Catalunya de sala i la temporada 

vinent jugarà a Primera Divisió.

El partit contra Malàisia no va ser 

Segona femení
Ascens del Vallès a 
primera 

Any rere any, el nombre d’equips 
sèniors femenins van en augment, 
tant en l’àmbit de la Federació 

Catalana com en el nostre club. És per 
això que es van adaptant les categories 
en funció del nombre d’equips. Aquest 
any la federació catalana ha fet una nova 
reestructuració, passant de 8 a 12 equips 
la categoria de Primera femenina.
Gràcies a la bona temporada del Vallès, 
l’any vinent pujarà a 1a, de manera que 
tindrem equips femenins a totes les 
categories: DHA, DHB, 1a i a 2a on tindrem 
dos o tres equips.
L’Atlètic 1952 i El Can Salas han quedat 
en sisena i setena posició respectivament 
just al mig de la classificació, el que 
ens confirma que són dos equips molt 
consolidats, de segur que la temporada 
vinent seguiran creixent.
Moltes felicitats als tres equips per la 
temporada que han fet, han competit bé 
i esperem que segueixin en aquesta línia 
fins i tot augmentar en nombre d’equips 
amb les jugadores que pugen de juvenils. I

REDACCIÓ

Els integrants del Samba al nostre camp.
Foto: Atlètic.

Tercera, El Samba subcampió

A la lliga de tercera l’han jugat l’Atlètic i el Can 
Salas. La classificació final després de la lliga 
regular, El Samba va quedar en tercera posició i 

el Can Salas en cinquena posició.

Als play-offs, l’Atlètic va eliminar a semifinals el Gran 
Reserva per 1 a 2 i a la final va perdre 2 a 1 en enfront 
del potent Sarrià, campió també de la lliga regular.

REDACCIÓ

Campionat 
d’Espanya 
màsters+40: 
The Last Dance? 
Ni de conya

L’Atlètic s’ha presentat per segon any 
consecutiu al Campionat d’Espanya 
Màster +40 que enguany s’ha fet a 

València, i que per segon any consecutiu, 
han tornat a guanyar.

L’equip no va començar molt bé pel que fa a 
ànims, ja que només arribar i just davant del 
camp, van obrir un dels cotxes dels jugadors 
de l’Atlètic i els hi van robar diverses coses 
de valor. Tot i això, els de Can Salas, van 
guanyar 4 a 0 el primer partit contra el Club 
de Campo de Madrid, aconseguint els 3 
primers punts importantíssims per encarar 
el següent partit. 

En el segon partit, i després de patir molt, 
van guanyar al Honigvögel de Saragossa 
per 2 a 1 i el passi a semifinals.

Fila de dalt d’esquerra a dreta:
Gerard Albert, Albert Flotats, Josep Soler, Ignasi 
Pallarés, Eliseu Alòs; Pep Sanchez, Sergi Martí, Oriol 
Félix, René Mahadeva, Marc rius i Arseni Sañé.

Fila de sota d’esquerra a dreta;
Lluis Garcia – Cascón, Pere Castelló, Cesc Bertran, 
Jordi Barrio, Dani Garcia-Cascón, Pau Carbó, Marc 
Morató i Marc Barrachina

Foto: Atlètic

Les integrants de l’equip de mamis.
Foto: Atlètic

Papis i mamis

E ls nostres equips de Papis i Mamis 
segueixen competint amb ganes i 
il·lusió i ben aviat esperem veure’ls 

lluitant a la part alta de les classificacions.
Les Mamis van obtenir una meritòria 
cinquena plaça al Campionat d’Espanya i 
els Papis van obtenir la vuitena.

La jugadora del nostre equip de Mamis 
Mercè  Alguersuari va rebre una distinció 
especial per ser la jugadora més veterana 
en l’actualitat en el decurs del Festival del 
Hockey Català que la Federació va celebrar 
el passat 16 de juny.I

REDACCIÓ

Mercè Alguersuari jugadora més veterana.
Foto: Mamis

L’equip de Papis en el Campionat d’Espanya
Foto: Atlètic.

La final va ser molt disputada 
i a la segona part l’Atlètic va 
tenir moltes oportunitats per 
tal d’empatar. Cal destacar 
que El Samba no ha realitzat 
cap entrenament en tot l’any 
i és per això que estalviant 
forces els ha permès arribar en 
condicions a la gran final. Això 
sí, cada dijous es troben per 
sopar al xalet del club.

Per la seva banda El Can Salas 
va aconseguir la cinquena 
posició després de guanyar 7 a 
3 al CD Terrassa.

Llarga vida a la lliga de tercera 
diuen els que la juguen i que mai 
desaparegui el tercer temps, 
moment de companyonia i 
relaxació després dels partits.I

També per segon any consecutiu, les 
semifinals van ser contra l’etern rival; 
l’Egara. Una vegada més i amb un gran 
partit, l’Atlètic guanya per 2 a 0 i accedeix 
a la final del torneig. La final va ser contra 
el València; un equip físicament molt fort i 
mentalment molt motivats perquè jugaven 
a casa. Tot i això, l’Atlètic va tenir el partit 
molt controlat i els de Jordi Barrio van 
endur-se la final per un ajustat 2 a 1, amb 
gols de Marc Barrachina i Sergi Martí. 

Cal destacar els premis de millor jugador 
del torneig per en Pep Sánchez, i el de 
millor porter per en Pep Soler.I

REDACCIÓ
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En primer lloc hem de dir que al guanyar 
el campionat de Catalunya de sala ens 
donava confiança en un equip que estava 

jugant molt bé i teníem opcions d’aixecar la 
copa també en categoria nacional.

Amb una gran entrada el pavelló de Sant 
Cugat va acollir el campionat d’Espanya de 
sala i tots vam poder gaudir del gran èxit 
del nostre equip femení aconseguint el títol 
superant a la Complu per shoot outs en un 
partit molt disputat.

Pel que fa a herba van quedar quartes de 
Catalunya, amb aquesta classificació van 
jugar una fase sector que van guanyar i 
es van classificar pel campionat d’Espanya 
que es va jugar a Santander on van obtenir 
una meritòria medalla de bronze.

L’equip juvenil masculí, de sala van fer 
mèrits per arribar a la final del Campionat 
d’Espanya, però en unes semifinals molt 
igualades van acabar perdent amb l’Egara 
en canvi  si van fer un bon partit pel 3r i 
4t lloc, penjant-se finalment la medalla de 
bronze després de superar al Junior que era 
el favorit.

HOCKEY

Juvenil femení: Campiones 
d’Espanya i de Catalunya de sala

REDACCIÓ

L’equip de les Juves al complet. 
Foto: Atlètic 

En herba hem de reconèixer que no s’ha fet 
una bona temporada, els nois de Jordi Flo 
malgrat l’esforç i dedicació no han estat a 
l’alçada del que segurament s’esperava del 
nostre primer equip masculí.

Un campionat de Catalunya irregular no ens 
ha permès classificar-nos pel campionat 
d’Espanya, hem de dir però que l’equip 
va estar lluitant fins els últims partits per 
intentar una classificació que no es va poder 
aconseguir i per tant l’Atlètic no estarà 
present en una fase final del campionat 
d’Espanya juvenil en molts anys.I

L’Atlètic B Juvenil va 
guanyar el Campionat de 
Catalunya en superar al 
Polo a la final del grup B.

Integrants de l’equip Juvenil masculí.
Foto: Atlètic 

Cadets, una categoria 
d’èxits tant femení com masculí

Estàvem convençuts que el nostre 
cadet femení era un molt bon equip, 
ha fet una temporada brillant, ja que 

ho han guanyat pràcticament tot tant en 
herba com en sala. Han quedat campiones 
de Catalunya d’Espanya d’herba i sala i 
segones al Campionat de Catalunya de 
sala. Un gran equip que sens dubte ens 
fa pensar que seguirem amb èxits en 
properes temporades, amb unes noies que 
amb la il·lusió que treballen de ben segur 
ens han de donar moltes satisfaccions en 
categories superiors. 

En categoria masculina l’Atlètic no s’ha 
quedat enrere, també ha fet una gran 
temporada i s’han aconseguit bons 
títols. Campions de Catalunya d’herba i 
subcampions en sala. Campions d’Espanya 
de sala i subcampions d’Espanya en herba.

El mateix podem dir dels nois, la categoria 
cadet demostra que tot l’ensenyament que 
han rebut durant tot l’època d’escola ha 
estat un èxit. un altre equip de futur.

No podem oblidar i cal destacar com es 
mereix el paper del Vallès, també a la ma-
teixa categoria  en el Campionat d’Espanya 
de sala aconseguint una fantàstica tercera 
posició.I

REDACCIÓ

Cadetes campiones de Catalunya i d’Espanya de hockey herba.
Foto: Atlètic 

Cadets campions de Catalunya i subcampions d’Espanya de hockey herba.
Foto: Atlètic 

BREU

A quest any el clínic va replegar 
a més de 150 nens i nenes!
Els nostres nens i nenes jun-

tament amb els del RC Jolaseta, van 
tenir una jornada plena de hockey i 
diversió amb els jugadors de la Divi-
sió d’Honor Masculí.  

Clínic DHM 2023 
tot un èxit!

Grup de nens i nenes que van 
partinicipar en el Clínic DHM.
Foto: Atlètic 

HOCKEY

Equip Juvenil masculí

Cadet masculí C - Bronze al campionat de catalunya de la Lliga B.
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L’escola de hockey tanca una temporada plena d’èxits, tant de 
participació de nens i nenes com esportius.

Moltes coses bones han passat aquesta temporada, per exemple 
l’haver superat els 100 nens i nenes a iniciació que amb 9 equips han 
participat en les competicions de pre benjamins i 4 que ho han fet en 
els Jocs Escolars.

En les categories de benjamins i alevins a més de participar en les 
competicions de la Federació Catalana, s’han fet intercanvis amb el 
Jolaseta de Bilbao i s’ha participat en el torneig de San Isidro de 
Madrid.I

L’escola de l’Atlètic, una 
escola d’èxit

32 equips des de pre-benjamins fins a infantils ho diu tot. 

Alevins i l’equip Infantil femení de camí al Torneig de San Isidro de Madrid.
Foto: Atlètic 

REDACCIÓ

HOCKEY

L’Infantil masculí campió 
d’Espanya d’herba i el femení 
de sala

Els nostres infantils, tant en categoria 
masculina com femenina mereixen 
capítol a part. 

L’Atlètic Infantil masculí lluitava en un grup 
on destacava el nostre etern rival, l’Egara 
amb qui es van jugar la final del Campionat 
d’Espanya. Tothom recorda el 3 a 0 en 
contra al començament de la segona part i la 
nostra reacció espectacular fent-li 4 gols en 
20 minuts a l’Egara que no sabia com parar 
l’allau de bon joc dels nostre equip.

Aquest equip va tenir la sort de participar 
en l’EHL U14, la competició europea més 
important de clubs on es van enfrontar 
a les escoles dels millors clubs europeus 
obtenint un meritori quart lloc.

L’equip femení també va disputar la final del 
Campionat d’Espanya, quan tot semblava que 
aconseguien el títol, el Jolaseta va empatar 
el partit i als shoot outs ens van superar. En 
qualsevol cas les nostres nenes ja tenien a la 
butxaca el campionat d’Espanya de sala.

Hem de destacar també els Campionats de 
Catalunya obtinguts per l’Atlètic femení grup 
B i l’Atlètic masculí grup C.I

REDACCIÓ

Equip Infantil masculí campions d’Espanya Infantil de hockey herba.  
Foto: Atlètic 

Equip Infantil femení subcampiones de Catalunya de sala.
Foto: Atlètic. 

BREU

E l nostre equip de Hockey Plus es 
proclama campió de la MGS CUP 
que es va celebrar a la Final4.I  

HOCKEY PLUS 
FINAL4 CAMPIONS

L’equip de Hockey Plus de l’Atlètic 
aixecant la copa de campions. 
Foto: Atlètic 

Equip Infantil femení subcampiones d’Espanya de hockey herba
Foto: Atlètic 

L’equip Infantil masculí a l’EHL
Foto: Atlètic 

BREU

Reconeixement 25 anys 
de la segona Copa d’Europa!

E l diumenge 23 d’abril es va fer reconeixement als nostres jugadors; un di-
lluns 13 d’abril del 98, van guanyar la segona i fins ara última Copa d’Europa 
de la nostra història. Va ser a Can Salas davant de l’Amsterdam per 2 a 1.I

Alguns dels integrants de l’equip de l’Atlètic masculí que va guanyar la segona 
Copa d’Europa.
Foto: Atlètic 
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Els integrants de l’equip sènior de l’Atlètic Terrassa a la Lliga Fair Play.
Foto: Atlètic 

IV Lliga Fair Play de tennis sènior 
de l’Atlètic Terrassa: un exemple 
d’esportivitat i equip

TENNIS

E n un món esportiu en el qual 
sovint s’emfatitzen la competència 
i la rivalitat, és refrescant trobar 

iniciatives que promouen valors com 
l’esportivitat i la companyonia. La Lliga 
Fair Play net de tennis sènior del club 
és precisament un d’aquests exemples 

REDACCIÓ

II Obert 
de dobles aficionats
Ha sigut un campionat molt bo per als socis i 
aficionats del tennis, ja que han jugat el torneig 
tipus lliga de manera que totes les parelles han 
jugat tots contra tots, amb un play-off final.
Per part de tots els participants han demanat fer 
aviat una altra edició, ja que és molt motivador i 
dona molt ambient a la secció.I

ASESSORAMENT, INNOVACIÓ I COMPROMÍS

FISCAL  

LABORAL 

PIMES

JURÍDICAT. 93 733 73 73  ·  www.fislex.es

TENNIS

Escola adaptada del Vallès 
Xavi Fernández

D esprés d’uns anys preparant el 
projecte de l’escola Adaptada 
visitant tots els ajuntaments del 

Vallès per donar a conèixer el projecte, 
finalment l’any 2010 es va iniciar les 
classes de l’Escola de Tennis Adaptat del 
Vallès a l’Atlètic Terrassa amb el Xavi 
Fernández com impulsor, coordinador i 
entrenador amb dos alumnes.

A poc a poc l’escola es va consolidant, avui 
dia tenim 9 alumnes de diferents localitats 
de la comarca com (Terrassa, Matadepera, 
Sabadell, Bellaterra, Sant Boi, Mataró i 
Sentmenat).

La nostra escola és actualment una de 
les més importants en l’àmbit de clubs i 
el seu objectiu és no només competitiu 

Foto dels practicants de tennis de l’Escola Adaptada del Vallès
Foto: Atlètic 

sinó  també d’esbarjo, per mantindre’s 
bé físicament i un altre dels aspectes a 
vegades més important que l’esportiu, és 
la gran ajuda psicològica que proporciona 
els entrenaments.

Compartir els entrenaments amb altres 
companys amb més anys d’experiència 
amb la pràctica del tennis adaptat i del 
dia a dia que moltes vegades és molt 
complicat amb les diferents barreres que 
es troben els nostres jugadors/es en el seu 
dia a dia.

Actualment, tenim diferents grups 
d’entrenament distribuïts per nivell, de 
dilluns a dijous, els quals s’adapten al 
nivell i dificultat de cada alumne.I

Guanyadors del torneig de dobles aficionats. 
Foto: Atlètic 

VII Obert 
promeses

A mb més de 40 participants, 
aquesta competició busca 
iniciar als nens i nenes en la 

pràctica dels partits de competició 
on també es fan proves de dobles. 
Són competicions tipus lliga 
que cada nen/a fa tres o quatre 
partits. Això fa que de cara als que 
comencen a entrar a la competició 
sigui motivador, ja que encara que 
perdin fan diversos partits.I

inspiradors que demostren que l’esport 
pot ser molt més que només guanyar o 
perdre.

La Lliga Fair Play celebrada anualment en 
les instal·lacions de l’Atlètic Terrassa, és un 
torneig de tennis dissenyat específicament 

per a jugadors sènior que busquen 
gaudir del joc en un entorn amigable i 
respectuós. La competició es caracteritza 
per fomentar els valors, on els jugadors 
prioritzen l’esportivitat i el respecte mutu 
sobre els resultats finals.

Es fomenta l’intercanvi de consells 
i estratègies, i se celebra cada punt 
destacat, independentment de quin costat 
hagi guanyat.

Aquesta lliga no sols s’enfoca en els 
aspectes esportius del tennis, sinó que 
també busca promoure la interacció social 
i el benestar general dels jugadors sènior. 
S’organitzen activitats i esdeveniments 
paral·lels, com el dinar al restaurant del 
club i repartiment de premis, trobades 
amistoses, que fomenten la integració 
i la creació de llaços duradors entre els 
participants.

En resum, la Lliga va reunir a més de 
100 participants de més de 15 Clubs    el 
finalista va ser el Club Egara, el campió 
el Club de Tennis Sabadell, en tercer lloc, 
va quedar el Club Tennis Manresa, com 
a finalistes tenim el Club Esportiu Más 
Rams i com a campions el Club de Tennis 
Vilanova.I

Participants al VII Obert Promeses amb el Kim Rovira
Foto: Atlètic 
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L a Diada del Tennis Català és un 
esdeveniment anual que celebra 
els assoliments i contribucions 

destacades en el món del tennis a 
Catalunya. 

El divendres 9 de juny es va celebrar a 
l’Emilio Sánchez Academy, on el nostre 
president de la secció de tennis de l’Atlètic, 
el Sr. Toni Borrull, va recollir un any més el 
certificat d’excel·lència, en reconeixement 
al destacat acompliment i compromís 
amb la promoció i el desenvolupament 
del tennis, això ens consolida com un dels 
clubs de referència en l’àmbit català.

Aquest reconeixement no sols destaca 
els resultats esportius obtinguts pel club, 
sinó també el seu enfocament en la 
formació de joves talents, l’organització 
d’esdeveniments d’alt nivell i la creació 
d’una comunitat sòlida.I

TENNIS

L’Atlètic Terrassa rep el certificat 
d’excel·lència en la Diada del Tennis Català

TENNIS

REDACCIÓ

Acompanyat de jugadors del 
nostre club vam recollir també 
els següents premis:

Campió de Catalunya per 
equips alevins masculins 
ARGENT. Trofeu Manuel 
Orantes.

Campió de Catalunya per 
equips infantils masculins 
ARGENT. Trofeu Joan Antoni 
Samaranch

Campió de Catalunya per 
equips Cadets Masculins 
ARGENT. Trofeu Joan Ventura 
“In Memoriam”.

El director general David Valeriano juntament amb el president de tennis Toni Borrull i 
jugadors del Club, recollint el certificat d’excel·lència a la Diada del Tenis Català.
Foto: Atlètic 

Infantil Masculí: Semifinalistes 
de Catalunya i classificats pel 
campionat d’Espanya Infantil 
(es juga a l’Agost).

Òscar Darder: Campió de 
Catalunya Infantil de dobles 
mixt (amb Alèxia Bastos).

Alejandro Guàrdia i Òscar 
Darder: Finalistes de Catalunya 
infantil de dobles masculí.

Pol Sancho: Sots-campió Aleví 
de dobles en el Campionat de 
Catalunya.

Maria Marín: Campiona 
benjamí Warriors Tour.

Al Torneig Copa Since 90 el Paul 
Ghimbasan s’ha proclamat 
campió amb la categoria Infantil 
a les jornades disputades a 
l’Hospitalet i Cornellà. 
Enhorabona pel doblet!

Finalistes del Campionat de Terrassa

Alejandro Guàrdia: 
Campió Infantil
Ignasi Echevarría: 
Sots-campió infantil

Òscar Darder: 
Campió Cadet

Nacho Pérez: 
Sots-campió Aleví
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Campionat 
de Catalunya 
de veterans 
sènior masculí 
i femení

PÀDEL

D el 26 de febrer fins al 5 de març es va celebrar el Campionat 
de Catalunya per Equips Veterans Sèniors al Club Pàdel 
Vilanova. Van participar 28 equips, entre ells l’Atlètic amb 

dos equips, un de masculí i un de femení amb diferents objectius 
i resultats.

La competició va estar formada per 3 parelles on les edats havien 
de ser superiors a 40 anys; en els equips femenins i 50 anys; en 
els equips masculins. A més els equips han de tenir uns màxims 
en les sumes de les edats per parelles.

Pel que fa a l’equip femení, havien de defensar una 2a categoria 
que van guanyar l’any passat, però que aquest any, per molt poc 
no han pogut assolir. L’any que ve tornarem a 3a per aconseguir 
pujar de nou.

Pel que fa a l’equip masculí, l’objectiu era arribar el més lluny 
possible del quadre de 2a i el resultat va ser de quarts. Per 
tant, contents i l’any que ve, més i millor... sobretot amb més 
experiència.

El Club Pàdel Vilanova ‘B’ en categoria masculina i el Reial Club 
de Tennis Barcelona 1899 en la femenina, es van proclamar 
campions del Campionat de Catalunya per Equips Veterans Sènior.I 

REDACCIÓ

Atlètic A Masculí, de 3a categoria.
Foto: Atlètic 

Atlètic A Femení, de 2a categoria. 
Foto: Atlètic 

Guanyadors del torneig amb el director de 
pàdel; Calors Gunfaus i la presidenta de 
pàdel; Carme Rico. Foto: Atlètic 

Torneig Open Head 

D el 12 al 18 de juny s’ha celebrat 
l’OPEN HEAD de la Federació 
Catalana del Pàdel amb 230 inscrits 

en diferents categories. Cal destacar i 
agrair especialment la inscripció dels 
nostres socis/es que han sigut un total 
de 38 participants també en diferents 
categories.

Diumenge 18 de juny es varen disputar les 
semifinals i finals amb la posterior entrega 
dels trofeus i premis esportius de la mà de 
la presidenta de la secció de pàdel; Carme 
Rico i del director tècnic de la secció, en 
Carlos Gunfaus.I 

REDACCIÓ

VOLEM DESTACAR 
ELS MILLORS RESULTATS:
En 1a categoria: 
Mireia Pérez: Quarts de final 
venint de la segona categoria.
Albert Casanovas: Quarts 
de final venint de la segona 
categoria.
En 3a categoria: 
Enric Guma + Albert Figuls: 
semifinals 
Adrian Guerrero: Quarts de final 
En 4a categoria: 
David Boronat + Àlex Márquez: 
Quarts de final
Sergi Artigas + Arnau Artigas: 
Quarts de final
Felicitar a la resta de 
participants pels seus resultats 
i engrescar a seguir competint
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PÀDEL

Foto de l’equip de veterans sènior que va participar al Campionat 
d’Espanya. Foto: Atlètic 

Campionat d’Espanya 
de veterans sènior

E n el mes de maig es va celebrar a Nucía (Alacant) el Campionat 
d’Espanya de Veterans Sènior. El torneig es va dividir en 3 
categories tant en el quadre masculí com en el femení. Van 

ser 59 els equips de tot el territori espanyol els que participin en 
aquesta prova, reunint més de 600 jugadors. 

L’Atlètic ja té un equip que l’any passat va pujar de 3a a 2a 
categoria. En el torneig d’aquest any l’objectiu era mantenir-
la. Desafortunadament, en el darrer partit on asseguràvem la 
permanència, un dels nostres jugadors referents, es va lesionar 
a mig partit. L’actitud immillorable del jugador per seguir, però 
minvat de recursos, al final la competició no té rival en aquest 
aspecte. No es va poder treure el partit. L’any que ve tornarem a 
pujar de categoria, segur.I 

REDACCIÓ

Campionat d’Espanya 
veterans per seleccions 
autonòmiques

E l cap de setmana del 13 al 14 de maig, a les instal·lacions 
del Rafa Nadal Academy a Manacor (Palma de Mallorca) 
es va disputar el Campionat d’Espanya per Seleccions 

Autonòmiques de Veterans. Un any més la gran cita per als 
jugadors veterans de la nostra Comunitat. Es posaven en joc els 
títols de campions autonòmics en totes les categories. Amb noms 
de primer nivell a la selecció com Enric Sanmartí, Gerard Company, 
Eduard Bainad, Sergi Bruguera, etc.

El nostre director tècnic de la secció de pàdel de l’Atlètic, 
en Carlos Gunfaus, va participar com a seleccionador sènior 
masculí. Cal destacar que dins l’equip també va participar un 
jugador de la casa; en Gustavo Oliva.

Enhorabona per la vostra participació!

Pel que fa al campionat, en categoria masculina, la Selecció Catalana 
va aconseguir una meritòria tercera posició. El combinat català va 
guanyar en quarts de final per 4-1 a la Federació Andalusa de Pàdel. 
Posteriorment, va caure per 2-3 davant de la Federació de Pàdel 
de la Comunitat Valenciana. En el duel pel tercer i quart lloc, els 
jugadors catalans ho van donar tot i es van imposar per un ajustat 
3-2 a la Federació Basca de Pàdel. El seleccionador Carles Gunfaus 
va lloar el valor d’aquesta tercera posició: «el balanç és positiu, 
estem satisfets veient que el nivell ha millorat respecte a l’any 
passat. Tanmateix, cal destacar l’alt nivell tècnic i físic de tots els 
equips. Nosaltres hem estat molt perseverants i hem de continuar 
treballant per estar entre les millors seleccions de tot l’estat».I 

REDACCIÓ

Participants al Campionat d’Espanya veterans per seleccions 
autonòmiques. Foto: Atlètic 

Carlos Gunfaus; director de pàdel del club com a seleccionador de 
l’equip Català. Foto: Atlètic 

Trofeu Català per Equips 
Veterans Masculí

L a La primera edició d’aquest 
trofeu català, es va disputar 
del 16 al 23 d’abril al Pàdel 

Indoor Mataró. 

El format de competició va ser 
per equip de 5 parelles a on 
cada equip ha de comptar en 
tenir jugadors de +35, +40, 
+45, +50 i +55 anys per formar 
i sumar parelles amb unes edats 
mínimes. 

En aquest cas, l’Atlètic va 
participar amb un equip de 
masculí. L’equip va fer el màxim 
possible, però ja a la primera 
ronda ens va tocar el Real Club 
de Polo de Barcelona, equip que 
va acabar sent el campió de la 
competició amb claredat.I 

REDACCIÓ
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FITNESS

Tres emocionants Masterclass a L’Atlètic: 
Sevillanes, Defensa Personal i Salsa
REDACCIÓ. 

Durant els últims tres mesos, en la 
secció de fitness del club ha estat 
l’escenari d’una sèrie d’emocionants 

Masterclass. Aquestes sessions especia-
litzades han permès als participants en-
dinsar-se en el món de les Sevillanes, la 
Defensa Personal i la Salsa, brindant una 
oportunitat única per a aprendre, millorar 
habilitats i gaudir de diferents disciplines.

La primera de les Masterclass dutes a 
terme va ser la de Sevillanes. Aquesta 
tradicional dansa andalusa, plena de ritme 
i gràcia, va atreure un grup d’entusiastes 
ballarins que desitjaven aprendre els 
moviments característics i experimentar 
l’alegria d’aquesta expressió cultural única. 
Sota la direcció de l’Òscar Farell i la Pili 
Pérez instructors de ball, els participants 
es van submergir en el món del flamenc 
i van descobrir l’essència i l’encant de les 
Sevillanes.

La segona de les tres Masterclass celebrades 
en l’Atlètic va ser la de Salsa. Amb la seva 
energia contagiosa i moviments sensuals, 
la salsa és un ball que atreu persones de 
totes les edats. Els participants d’aquesta 
classe especial van aprendre els passos 
bàsics, tècniques i seguiment, així com la 
interpretació musical que caracteritza la 
salsa. Guiats per la Tatiana Lorenzini, els 
assistents van gaudir d’una experiència 
plena de diversió i ritme que els va 
submergir en la vibrant cultura de la salsa.

La seguretat personal és una habilitat fona-
mental en el món actual, i la Masterclass de 
Defensa Personal va brindar als assistents 
l’oportunitat d’adquirir coneixements pràc-
tics i tècniques d’autodefensa. Guiats per 
l’Alícia Alonso professional en arts marcials 
i seguretat, els participants van aprendre 
estratègies efectives per a protegir-se i 
mantenir-se segurs en diferents situacions. 
Aquesta Masterclass va fomentar la con-
fiança i la consciència personal, equipant 
als assistents amb les eines necessàries per 
a enfrontar qualsevol eventualitat.

Celebrant el Dia de la Dona al Club: 
Empoderament, Nutrició i Sorpreses

Participants en les masterclass del club
Foto: Atlètic 

Les Masterclass celebrades al Club durant 
els últims tres mesos han estat una mos-
tra de la diversitat d’activitats i oportu-
nitats que ofereix el club. Des de les ele-
gants Sevillanes, passant per les habilitats 
d’autodefensa en la Masterclass de Defensa 
Personal, fins al ritme i la passió de la salsa, 
els participants van tenir l’oportunitat de 
submergir-se en noves disciplines, aprendre 
d’experts i gaudir d’experiències enriquido-
res. Aquestes Masterclass són només una 
mostra de les moltes activitats que l’Atlètic 
ofereix per a fomentar l’aprenentatge, la 
diversió i el creixement personal.I

El Club va organitzar un dia especial per a celebrar el Dia de la Dona. 
En aquesta ocasió, es van dur a terme diverses activitats enfocades 
a la importància d’una nutrició saludable i es van brindar sorpreses 

emocionants per a totes les participants. A més, amb el desig de crear 
un ambient inclusiu i brindar l’oportunitat de gaudir de les instal·lacions 
del club a més dones, l’Atlètic va estendre una invitació especial a totes 
aquelles que no fossin sòcies.I

Activitat dirigida del Dia de la Dona
Foto: Atlètic 
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45è Ral·li de Motos Històriques de Terrassa
Carles Escartín en Categoria Pre-Guerra i Jordi Casanovas en Categoria postguerra, 
vencedors del 45è Ral·li de Motos Històriques de Terrassa.

La prova per als 59 pilots inscrits, va 
constar d’un recorregut total de 75 
km, per un paisatge increïble envoltant 

el parc natural de Sant Llorenç del Munt i 
de l’Obac, amb sortida en les instal·lacions 
de l’ATHC i arribada a Matadepera.

Els aficionats que van acudir el diumenge 
23 d’abril a les instal·lacions del club, 
van veure desfilar autèntiques peces de 
museu que van competir en una prova 
de regularitat al llarg de 34 km de tram 
cronometrat.

Organitzat per l’Escuderia MATHC del 
Atlètic Terrassa Hockey Club, es va celebrar 
la prova degana del calendari nacional.
El recorregut del circuit va transcórrer 
pels termes municipals de Terrassa, 
Matadepera, Mura, Talamanca, Navarcles i 
Monistrol de Calders.

La mitjana disposada per l’organització 
enguany, en el tram de regularitat va ser de 
37 km/h. Per a comprovar amb exactitud la 
mitjana establerta, l’organització va disposar 
d’un equip de cronometratge per GPS.

Entrant de ple en el programa del Ral·li, 
direm que a les 8.00 hores es va establir el 
parc tancat, amb el lliurament de dorsals i 
comprovació de motos i pilots. En aquesta 
edició el bon temps va acompanyar durant 
tot el recorregut als pilots inscrits.

Es va donar la sortida al primer participant 
a les 9.00 hores amb direcció a Matadepera 
passant pel centre de la població, per a 
enfilar poc després una dura pujada de 12 
km, fins al Coll d’Estenalles.

Una vegada superat aquest important 
desnivell, la carretera va transcórrer per 

REDACCIÓ. 

Jordi Casanova, vencedor en la categoria Post-Guerra. 
Foto: Atlètic 

una infinitat de corbes tancades a dreta i 
esquerra, que posa a prova la perícia dels 
pilots i la mecànica de les motos, arribant 
aproximadament a les 9.45 h hores a 
Navarcles on acaba el tram de regularitat 
del Ral·li. Aquí és on ens esperava un 
esmorzar, amb el qual ens obsequia des 
de fa molts anys els Amics del Motor de 
Navarcles.

Una vegada recuperades les forces per part 
dels pilots i un merescut descans per a les 
màquines, sortim de Navarcles al voltant 
les 11.15 hores, en direcció a Monistrol de 
Calders i Mura, prenent adreça cap al Coll 
d’Estenalles, per una molt bona carretera 
de corbes amb desnivell, on gaudir dels 
últims quilòmetres abans d’arribar a 
Matadepera aproximadament a les 12.30 
hores, on es va fer un aperitiu i el lliurament 
de premis.

Cal destacar en aquesta edició, la presència 
de pilots femenines, que van tenir una 
actuació molt destacada en la prova 
cronometrada.I 

Un dels participants durant el decurs de la prova
Foto: Atlètic 

LLIURAMENT DE PREMIS 
Guanyador absolut en Categoria 
preguerra, TROFEU KRONOS: Carles 
Escartín, amb RADIOR 350 de 1927

Guanyador absolut en Categoria 
postguerra, TROFEU KRONOS: Jordi 
Casanovas, amb BULTACO GTS de 1977

Altres Premis:

Moto més Antiga: Josep Mª Piera, 
INDIAN SCOUT de 1920

Premi a la restauració categoria 
preguerra: José Linares, 
AUTOMOTO A16 de 1927

Premi a la restauració categoria 
postguerra: Joaquin Pérez, SANGLAS 500

Premi Participant Femenina millor 
classificada TROFEU KRONOS: Núria 
Pérez, YAMAHA RD 250 LC de 1980

L’equip organitzador de la prova  amb els guanyadors.
Foto: Atlètic 
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Modernisme sobre rodes: 
Rua de vehicles Antics 

REDACCIÓ. 

Aproximadament una seixantena de 
vehicles històrics han participat en 
la tradicional exposició i desfilada de 

vehicles antics pel centre de Terrassa amb 
motiu de la Fira Modernista. L’organització 
a anat a càrrec de la nostra secció 
d’Escuderia (MATHC).

Les concentracions es van celebrar, en 
horari matinal, entre les 9 i les 10.45 hores. 
Els cotxes clàssics es van exhibir al tram 
comprès entre el carrer de la Goleta i el 
d’Antoni Torrella. Les motos, al raval de 
Montserrat on es van poder veure de prop 
les motocicletes i cotxes de principis de 
segle XX. 

El Cotxe més antic, va ser un Ford T del 
1915 de l’Albert Castellet i la Moto més 
antiga, una BSA H del 1921 del Sebastià 
Garriga.I 

Alguns dels vehicles que van desfilar a la Rua
Foto: Atlètic 

Campus 
Setmana Santa

Durant la Setmana Santa els 
nens i nenes que van gaudir 
del Campus a l’Atlètic van 

practicar els esports del club, van fer 
excursions pel bosc, dibuixos entre 
altres activitats que van fer que s’ho 
passessin d’allò més bé! I
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Després de realitzar exercici cal asse-
gurar tots els nutrients necessaris 
per realitzar una bona recuperació. 

Si busquem maximitzar el rendiment i as-
segurar millors adaptacions a l’exercici, cal 
realitzar una òptima recuperació per tal 
d’assegurar aquestes adaptacions. 

Els objectius de la nutrició en la recuperació 
són: reomplir les reserves i rehidratar ade-
quadament el cos, promoure la reparació 
muscular, potenciar l’adaptació a la sessió 
d’entrenament i ajudar a la funció immu-
nològica. 

La nutrició en la recuperació és especial-
ment important si en un mateix dia fareu 
dues o més sessions d’entrenament o bé 
dues sessions seguides. Tanmateix, si feu 
exercici un cop al dia o un parell de vegades 
a la setmana, la nutrició en la recuperació 
segueix sent important, però és possible 
que pugueu assolir els vostres objectius 
nutricionals amb els vostres àpats o snacks 
habituals.

Just després, d’haver realitzat una sessió 
d’entrenament caldria incloure un snack/
recovery ric en proteïna i hidrats de carboni 
per reposar les reserves de gasolina del cos 
i ajudar a reparar el múscul. 

Aliments que ens aporten proteïna que 
podríem incloure com a snack: iogurt 
natural // formatge fresc // formatge fresc 
batut // ou // embotit magre // tonyina 
en llauna // proteïna en pols // proteïna 
en pols vegana, entre d’altres. Pel que fa 
als aliments rics en hidrats de carboni que 
podríem incloure com a snack seria: civada 
o bé altres cereals sense sucres afegits // 
fruita // pa, preferible integral // begudes 
vegetals d’avena, arròs, entre d’altres. A 
part, es podrien incloure aliments rics en 
vitamines i minerals com la fruita, les llavors 
i els fruits secs per potenciar el sistema 
immunològic.I 

Recuperació post-exercici
 MÒNICA RAMOS

SALUT

EXEMPLES DE SNACKS 
POST EXERCICI:

Un bol iogurt natural o bé iogurt 
natural proteic amb flocs de civada, 
una peça de fruita i llavors de xia i lli.

Torrades de pa integral amb alvocat, 
tomàquet i mozzarella.

Batut de llet amb fruita congelada i 
iogurt grec natural amb llavors de xia 
i lli.

L’àpat posterior a l’exercici ha de ser 
ric en verdures/hortalisses, hidrats de 
carboni i proteïna. Un exemple seria 
salmó (ric en proteïna) amb verdures 
(ric en vitamines i minerals) i moniato 
(ric en hidrats de carboni) al forn. 

Per a més informació sobre la nutrició en la recuperació 
o assessoria nutricional, podeu comptar amb el nostre 
servei de nutrició del club. Podeu preguntar a recepció 
o bé contactar a: nutricio@athc.cat

Organic Hair & Beauty Salon

Raval de Montserrat, 2708221 Terrassa (Barcelona)
Telèfon: 633 308 067
info@tinaprat.com
www.tinaprat.com
www.instagram.com/tina_prat
Facebook.com/tina.prat.organic.salon

Saló ecològic de Perruqueria i Estètica
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Albert Llovera 

ENTREVISTA

E El primer pilot de ral·li amb mobilitat reduïda a 
obtenir una llicència per a competir contra rivals sense 
cap mena de discapacitat.

“Cada Dakar és diferent, i he 
tingut la gran sort de participar 
als 3 continents’’

Albert Llovera va néixer al 
Principat d’Andorra, va ser 
educat en l’esport d’elit dins 
del món de l’equí. Amb 17 anys 
va ser l’esportista més jove 
en participar en els XIV Jocs 
Olímpics d’hivern a Sarajevo 
en 1984. Un any més tard, 
participant en la Copa d’Europa 
en aquesta mateixa ciutat, la 
tragèdia es va creuar en la seva 
trajectòria professional on va 
patir un accident que va acabar 
trencant-li les vèrtebres dorsals 
deixant-lo en una cadira de 
rodes. En endavant, l’Albert ha 
seguit competint en la disciplina 
de motor i ha demostrat que pot 
combatre qualsevol obstacle, 
això l’ha conduït a ser l’únic pilot 
del món que ha pujat al pòdium 
juntament amb pilots sense 
cap discapacitat.

Com vas arribar a dedicar-te a practicar 
un esport com el Motor? Per què aquest 
esport i no un altre? 
Sabia que ho podia fer bé, també tinc un 
“truquillo” i és que els esquiadors bons 
tenen més facilitat en motorsports, llavors 
té molta similitud amb els professionals de 
l’esquí de carreres, després condueixen 
molt bé, per una senzilla raó: els 
neumàtics són els esquis, les suspensions 
són els genolls dels esquiadors, la visió és 
la mateixa i el tipus d’equilibri també, si 
derrapes més si derrapes menys, etcètera. 

Has participat en vuit Dakars, ni més 
ni menys, què ens podries explicar de 
la teva participació en els Dakars? Com 
són les teves preparacions?
A mi el Dakar m’agrada molt, no és la 
modalitat que més m’agrada, però sí que 
és la que em toca fer ara per exemple i cada 
Dakar ha sigut diferent. El primer va ser de 
casualitat i vaig treballar per la marca Isuzu, 
el segon i tercer vaig tenir la gran sort de 
què el Nasser Al-Attiyah em va prestar el 
seu suport per realitzar el Dakar 2014 a 
Qatar; perquè ja érem molt amics des del 
mundial de ral·lis.

Després es va obrir un altre porta, el que va 
ser el meu cap a Mitsubishi i amb el que vaig 
fer tres carreres al mundial; em va trucar 
i em va preguntar si no anava al Dakar 
aquest aquell any. Li vaig comentar que 
estava amb l’equip qatarià, i que havíem 
decidit no anar al Dakar sinó a l’African 
Race, a més, jo preferia els ral·lis, llavors 
la meva resposta va ser que no. D’aquesta 
manera em va dir que si volgués anar al 
Dakar, aniria en camió, i des de llavors ja no 
he baixat d’un camió. 

Quan t’has vist en una situació en la qual 
et veies obligat a retirar-te com l’últim 
Dakar, com ho vas superar?
Lluitant molt. Nosaltres ens preparem tot 
l’any, A més això va ser molt embrionari, 
perquè en 4 mesos, es va crear un camió de 
carreres amb una infraestructura Txèquia, 
parts estaven a Itàlia, altres parts estaven 
a Espanya, no era fàcil de coordinar-ho 
tot, cadascú ha de fer les seves coses molt 
ràpides i que es trenqui el segon dia, va ser 
una veritable pena.

El que em vaig trobar va ser l’equip trencat 
anímicament, llavors si jo també estava 
trencat, que era l’anima, anàvem fatal, 
per aquest motiu vaig canviar el xip i vaig 
ficar les piles a la gent, comentant que hi 
ha coses pitjors a la vida, que hi ha coses 
que són irremeiables, com és el càncer o la 
mort, etc. i l’any que ve ja tornarem.

Quin tipus d’esdeveniment o competició 
és la que més t’agrada en les que has 
participat? per què?
Jo soc competidor de naixement, soc més 
aviat de ral·lis, perquè m’agrada més la 
competició, menys aventura, que és una 
llàstima també, jo ho reconec, però clar, 
jo faig les coses per competició no per 
aventura, l’aventura ja la deixo per la meva 
vida que ben bé que ho és. 

Jo valoro en cada moment el que faig 
i intento gaudir i lluitar cada moment. 
Sempre ho dic que soc una persona que ha 
tingut sort encara que estigui així, perquè 
he pogut fer la Copa del Món d’Esquí, la 
Copa d’Europa, Mundials d’esquí, Jocs 
Olímpics, he corregut el Mundial de Ral·lis, 
el Mundial de Ral·licross, he fet Dakars, tinc 
cinc subcampionats, soc un privilegiat.

Sabem que vas participar en el campionat 
del món de ral·lis dins de la categoria 
Junior WRC, assolint ser la primera 
persona amb discapacitat en el Mundial. 
Què implica per tu aquest èxit?
Per a mi aquest èxit, em va obrir una porta 
molt important, aconseguir la llicència, 
sense que haguessin de fer una categoria 
especial, que és el que jo volia. Quan fem 
esport d’inclusió, jo sé que no seré mai 
futbolista, ni jugador de bàsquet de l’ACB, 
però com a contrapartida, en aquest esport 
sí, puc ser partícip d’un equip o individual, 
sense ser esport paralímpic.I

Ningú m’ha 
regalat res, no 
sé com soc així 
d’incombustible

Em sento molt més 
valorat pels equips de 
camions que no pas 
pels de cotxe, perquè 
encara que siguis bo en 
el de cotxes has d’anar 
acompanyat del maletí 
i amb els camions 
em valoren molt més 
pel que faig i per la 
situació en què estic

Albert Llovera a la neu
Foto: Atlètic 

Albert Llovera de pilot amb la seva filla, 
Cristina Llovera. 
Foto: Atlètic 

Albert Llovera: Un exemple de superació per a l’Atlètic Terrassa

En el mes març, el reconegut pilot pa-
ralímpic Albert Llovera va tenir l’honor 
d’oferir una inspiradora xerrada al 

primer equip masculí d’hoquei de l’Atlètic 
Terrassa i a l’equip infantil masculí. La 
seva presència va tenir com a objectiu en-
coratjar als jugadors en la seva participa-
ció en la European Hockey League (EHL), 
compartint la seva increïble experiència de 
vida i ensenyant-los la importància de mai 
rendir-se davant les adversitats.

Durant la xerrada, Llovera va compartir 
amb els jugadors el seu viatge personal, 
ressaltant els desafiaments que ha 
enfrontat i les barreres que ha superat. 
Va transmetre la importància de tenir una 
mentalitat positiva i de no permetre que 
les limitacions físiques defineixin els límits 
del que es pot aconseguir. El seu missatge 
principal va ser el de mai rendir-se davant 
res i lluitar pels somnis amb passió i 
determinació.
L’impacte de la xerrada de Llovera en els 
jugadors va ser innegable. Escoltar la seva 
història de resiliència i perseverança va 
deixar una profunda impressió en tots els 
presents.

Albert Llovera és un veritable exemple de 
perseverança i coratge, i la seva visita al 
Club va demostrar el poder que pot tenir 
una història inspiradora per a impulsar a 
uns altres a aconseguir les seves metes. 
El seu missatge de superació continuarà 
ressonant en la ment dels jugadors i els 
recordarà que, sense importar les dificultats 
que enfrontin en el seu camí, sempre hi 
ha una manera d’aconseguir l’èxit si es 
mantenen enfocats i mai es rendeixen.I

Gràcies, Albert!

Foto de dalt: L’equip Infantil amb l’Albert després de la xerrada.
Foto de baix: L’equip DHM amb l’Albert després de la xerrada.  
Foto: Atlètic 
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Bústia suggeriment 
(a recepció)

Puntua i escriu alguna 
resenya a Google:

https://www.goo.gl/LepW6b

 Envian’s un correu a 
atencioalsoci@athc.cat

Segueix-nos a les 
nostres xarxes socials

Envia’ns els teus suggeriments, millores, opinions, cartes personalitzades i us atendrem amb molt d’interès. Tenim diferentes vies per contactar-nos:

LA TEVA OPINIÓ ÉS IMPORTANT

I tu, què opines?
Si voleu deixar un comentari 

i el publiquem al següent Rusc, 
envieu-nos un email a: 

atencioalsoci@athc.cat

RECORDEU APARCAR 
CORRECTAMENT EN 
LES ZONES INDICADES 
ALS PÀRQUINGS.

O
OPINIÓ DEL SOCI

SODOKU

RECORDEM LA 
IMPORTÀNCIA QUE TÉ 
EL COMPLIMENT DE LA 
NORMATIVA D’ÚS DE 
LA PISCINA EXTERIOR.

UN ANY MÉS AGRAÏM 
LA PARTICIPACIÓ EN 
LES DIFERENTS 
CLOENDES DE 
TEMPORADA. HAN 
ESTAT UN ÈXIT! 




